
Kære alle alfa-1’ere.    Den 28.august 2019 

YES!! Så er det afgjort!!  

Medicinrådet har godkendt emfysemudvalgets rapport. 

Hermed er det slået fast at antitrypsin-medicin virker. 

Nu skal medicinalfirmaerne CSL Behring og Grifols på banen og forhandle pris på 

medicinen. 

Derefter skal det i Medicinrådet igen, hvor der sker en vurdering af effekt op mod 

pris.  

På næste møde, som er den 25. september, kan der gives endelig tilladelse til at 

igangsætte behandling af patienter med svær antitrypsinmangel. 

Vi ser frem til den endelige vedtagelse. 

Men betragter dagen i dag som en rigtig festdag ☺. 

Sammen med jer venter vi spændt på de afsluttende prisforhandlinger og den 

endelige vedtagelse den 25. september. 

Stor tak til Torgny Wilcke og Asger Dirksen som i højgrad har båret processen frem. 

Heinrich 

 

 

 


